
ГОСТ  20157-74, Плиты модельные со сменными глубокими деревянными вкладышами для опоки размерами в свету 600х500 мм на формовочные литейн...
Pattern plates with deep changeable wooden inserts for moulding box having inside dimensions 600x500 mm for moulding foundry machines with turn of half mould with squeezing. Design and dimensions

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-20157-74
http://gostexpert.ru/gost/gost-20157-74


ГОСТ  20157-74, Плиты модельные со сменными глубокими деревянными вкладышами для опоки размерами в свету 600х500 мм на формовочные литейн...
Pattern plates with deep changeable wooden inserts for moulding box having inside dimensions 600x500 mm for moulding foundry machines with turn of half mould with squeezing. Design and dimensions

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-20157-74
http://gostexpert.ru/gost/gost-20157-74


ГОСТ  20157-74, Плиты модельные со сменными глубокими деревянными вкладышами для опоки размерами в свету 600х500 мм на формовочные литейн...
Pattern plates with deep changeable wooden inserts for moulding box having inside dimensions 600x500 mm for moulding foundry machines with turn of half mould with squeezing. Design and dimensions

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-20157-74
http://gostexpert.ru/gost/gost-20157-74


ГОСТ  20157-74, Плиты модельные со сменными глубокими деревянными вкладышами для опоки размерами в свету 600х500 мм на формовочные литейн...
Pattern plates with deep changeable wooden inserts for moulding box having inside dimensions 600x500 mm for moulding foundry machines with turn of half mould with squeezing. Design and dimensions

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-20157-74
http://gostexpert.ru/gost/gost-20157-74


ГОСТ  20157-74, Плиты модельные со сменными глубокими деревянными вкладышами для опоки размерами в свету 600х500 мм на формовочные литейн...
Pattern plates with deep changeable wooden inserts for moulding box having inside dimensions 600x500 mm for moulding foundry machines with turn of half mould with squeezing. Design and dimensions

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-20157-74
http://gostexpert.ru/gost/gost-20157-74


ГОСТ  20157-74, Плиты модельные со сменными глубокими деревянными вкладышами для опоки размерами в свету 600х500 мм на формовочные литейн...
Pattern plates with deep changeable wooden inserts for moulding box having inside dimensions 600x500 mm for moulding foundry machines with turn of half mould with squeezing. Design and dimensions

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-20157-74
http://gostexpert.ru/gost/gost-20157-74


ГОСТ  20157-74, Плиты модельные со сменными глубокими деревянными вкладышами для опоки размерами в свету 600х500 мм на формовочные литейн...
Pattern plates with deep changeable wooden inserts for moulding box having inside dimensions 600x500 mm for moulding foundry machines with turn of half mould with squeezing. Design and dimensions

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-20157-74
http://gostexpert.ru/gost/gost-20157-74

